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Ad. 1. 

Obrady IX Sesji Rady Gminy w Dobryszycach w dniu 31 maja 2011 r.                           

otworzył oraz przedstawił proponowany porządek obrad Pan Grzegorz Zasempa - 

Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Porządek IX sesji Rady Gminy w Dobryszycach został przyjęty po przegłosowaniu               

     – 14 głosów za, 1 osoba nieobecna (Pan Marcin Sowa )  

 

Ad.2. 

Protokół Nr 8/2011 z VIII Sesji Rady Gminy z dnia 15 kwietnia 2011 r. został 

przyjęty po przegłosowaniu  – 14 głosów za, 1 osoba nieobecna (Pan Marcin Sowa )  

 

Adnotacja: W obradach IX sesji Rady Gminy w Dobryszycach wziął udział Pan Marcin Sowa 

– Radny Rady Gminy 

 

Ad.3. 

 W punkcie tym głos zabrał Pan Krzysztof Michalski – Komendant Powiatowy Policji 

w Radomsku, który udzielił m.in. informacji na temat stanu bezpieczeństwa w Gminie 

Dobryszyce. Gmina Dobryszyce podlega pod Komisariat Policji w Kamieńsku                                  

, w którym pracuje 25 policjantów, terenem Gminy zawiaduje Posterunek Policji w Lgocie 

Wielkiej liczący 8 policjantów, dzielnicowym w Gminie Dobryszyce jest pan Marian 

Kaszuwara. Po za tym Gmina Dobryszyce jest również obsługiwana przez Komendę 

Powiatową w Radomsku, w której pracuje ponad 250 osób, Komenda dysponuje ponad 30 

radiowozami.  

 Gmina Dobryszyce jest bezpieczna, nie ma przestępczości poważnej, zdarzają się 

drobne kradzieże ( np. znaki drogowe, złom ). Co do przemocy w rodzinie jest kilka takich 

rodzin, przyczyny przemocy to głównie: bieda, alkohol, choroby psychiczne. Ponadto policja 
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prowadzi nacisk na profilaktykę w szkołach, wykonywane są działania mające na celu 

zapobieganie różnym zagrożeniom.   

 

 Pan Krzysztof Michalski – Komendant Powiatowy Policji w Radomsku złożył 

podziękowania Radzie Gminy za udzielenie pomocy finansowej dla Komendy Powiatowej 

Policji w Radomsku.   

 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minut przerwy                        

w obradach IX sesji Rady Gminy.  

 

 Po przerwie Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady 

IX sesji Rady Gminy. 

 

Ad.4.  

a)  

Przed podjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobryszyce na                     

2011 rok Pani Małgorzata Szewczyk – Skarbnik Gminy udzieliła następujących wyjaśnień 

odnośnie zmian w budżecie będących przedmiotem uchwały:  

1) W planie dochodów: 

a) zmniejszenie o 31.176 zł udziału środków Gminy na zadanie dotyczące kanalizacji Zdania 

– Rożny Galonki wynikających z ostatecznych rozliczeń do złożenia wniosku o płatność ze 

środków pomocowych; 

b) zwiększenie o 100 tys. zł przewidywanych wpływów z tytułu sprzedaży 9 działek przez 

Gminę; 

c) zwiększenie o 11.700 zł, które otrzymamy z Urzędu Pracy jako refundacja z tytułu 

zatrudnienia osób w ramach prac publicznych i interwencyjnych, są podpisane umowy dla 3 

osób; 

d) zwiększenie o 284 zł dla szkoły podstawowej w Bloku Dobryszyce z tytułu otrzymanej 

darowizny od Rolimpexu; 



 3 

e) w GOPS zwiększenie o 609 zł z tytułu dotacji z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego na 

wynagrodzenie dla opiekuna prawnego osoby niepełnosprawnej; 

f) w GOPS w „Pozostałej działalności” zwiększenie o kwotę 3.792,93 zł związane                          

z podpisaniem umowy na realizację projektu Kapitał Ludzki, w rozbiciu na środki europejskie 

i środki krajowe. 

 

2) W planie wydatków: 

a) w rozdziale „Rolnictwo i łowiectwo” przeznaczenie kwoty 17 tys. zł na VAT w związku                

z budową kanalizacji Zdania – Rożny – Galonki, ponieważ zmianie uległa stawka VAT z 22% 

na 23%; zwiększenie o 400 zł w związku z przygotowaniem wniosku o płatność; 

zmniejszenie o 5.000 zł środków krajowych na tę inwestycję;  

b) przesunięcie kwoty w ramach zadań własnych na zadania zlecone, są to środki otrzymane 

od Wojewody na wypłatę podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego; 

c) zwiększenie o 20 tys. zł na opłacenie faktur za przewozy autobusami MPK na terenie 

Gminy Dobryszyce, dopłacamy różnicę w biletach ulgowych; 

d) w rozdziale „Urząd Gminy” przesunięcie planu na wynagrodzenia ( 2.900 zł )                               

i ubezpieczenia społeczne  ( 600 zł ), gdyż rozliczono tzw. trzynastki; 

e) w szkołach przesunięcie planu na wynagrodzenia i ubezpieczenia społeczne; 

f) w rozdziale „Pozostała działalność” zwiększenie o 11.700 zł, które otrzymaliśmy z Urzędu 

Pracy z tytułu prowadzonych prac publicznych i interwencyjnych; 

g) przeznaczenie kwoty 3.000 zł na dofinansowanie Komendy Powiatowej Policji                             

w Radomsku; 

h) w ochotniczych strażach pożarnych zwiększenie o 2.000 zł na wypłatę ekwiwalentu za 

udział w szkoleniu pożarniczym; 

i) zmniejszenie o 27 tys. zł w ramach funduszu sołeckiego dla sołectwa Dobryszyce, zostaną 

zakupione stoły i krzesła do OSP w Dobryszycach i przesunięcie tej kwoty na wydatki 

inwestycyjne; 

j) zmniejszenie na rezerwie ogólnej o 5.000 zł, aby budżet mógł się zbilansować;   

k) zwiększenie wydatków o 4.700 zł w szkole podstawowej w Bloku Dobryszyce na pokrycie 

kosztów założenia siatki na wybudowanym boisku. 

l) w przedszkolu przesunięcie środków finansowych, które pozostały z trzynastki na stołówkę.     

ł) W rozdziale „Domy Pomocy Społecznej” zmniejszenie o 6 tys. zł na pokrycie kosztów 

pobytu osoby w DPS ( osoba ta zmarła ) i przeznaczenie tej kwoty na składki zdrowotne ( 

1.000 zł ) i  zasiłki ( 5.000 zł ). Te 6 tys. zł musi być przeznaczone jako 20% wkład własny na  
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realizację zadań, które do tej pory były dotowane w 100% z budżetu państwa.  

m) w rozdziale „Świadczenia rodzinne” przesunięcie kwoty 1.630 zł na zakup licencji 

programu komputerowego do obsługi świadczeń rodzinnych; 

n) zwiększenie o kwotę 444,98 zł wkładu własnego Gminy z uwagi na podpisaną umowę               

w ramach realizacji projektu Kapitał Ludzki; wkład Gminy jest przeznaczony na wypłatę 

zasiłków okresowych dla osób biorących udział w tym projekcie.   

o) w świetlicach szkolnych drobne przesunięcia w planie z uwagi na pozostałe środki 

finansowe z tzw. trzynastek.  

r) przesunięcie kwoty 63.700 zł z wydatków bieżących na zadania inwestycyjne na zakup 

sprzętu na place zabaw w ramach funduszu sołeckiego;  

s) w paragrafie 4300 zwiększenie o 1.500 zł i w paragrafie 606 zwiększenie o 30 tys. zł, w 

którym są środki przeznaczone m.in. na zakup zakup przyczepy do ciągnika. 

t) w „Kulturze – pozostała działalność” zmniejszenie o 220,98 zł - jest to rachunkowy zabieg, 

aby zbilansować zmiany w budżecie; 

 

Ponadto Pani Małgorzata Szewczyk – Skarbnik Gminy omówiła zmiany w załączniku 

nr 3, załączniku nr 4 i załączniku nr 6 oraz zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

lata 2011 – 2017. 

  

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                   

w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobryszyce na 2011 rok. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu –  15 głosów za 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

b)  

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                   

w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dobryszyce na lata 2011 - 

2017. 
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Uchwała została podjęta po przegłosowaniu –  15 głosów za 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

c) 

  Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                   

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Komendy Powiatowej Policji w Radomsku. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu –  15 głosów za 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

d)  

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                   

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/176/09 Rady Gminy w Dobryszycach z dnia 17 marca 

2009 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych 

straży pożarnych z terenu Gminy Dobryszyce. 

 

 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował, że sami strażacy zgłosili sugestię, 

aby zmniejszyć ekwiwalent za udział w szkoleniu pożarniczym z 10 zł na 6 zł za godzinę 

udziału w szkoleniu pożarniczym. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu –  15 głosów za 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 
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e)  

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                   

w sprawie wyrażenia zgody na używanie nazwy miejscowej Malutkie w znaku towarowym 

słowno – graficznym „Malutkie Resort”. 

     

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu                                                                                            

–  13 głosów za, 1 głos przeciw, 1 głos wstrzymujący  

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

f)  

 Przed podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia                              

w publicznym przedszkolu i oddziałach przedszkolnych przy szkole podstawowej 

prowadzonych przez Gminę Dobryszyce po przegłosowaniu do §3 pkt 4 uchwały dodano 

zapis odnośnie zajęć nauki języka obcego – 15 głosów za. 

 Ponadto Przewodniczący poszczególnych Komisji Rady Gminy przedstawili 

stanowiska odnośnie odpłatności za godzinę przekraczającą podstawę programową.     

 

 Pan Kazimierz Tatara – Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Działalności 

Gospodarczej poinformował, że Komisja ustaliła opłatę za świadczenia w wysokości 2 zł za 

każdą godzinę przekraczającą podstawę programową. 

 

 Pan Wiesław Olejnik – Przewodniczący Komisji Oświaty, Ochrony Środowiska i 

Zdrowia poinformował, że Komisja ustaliła opłatę za świadczenia w wysokości 2 zł za każdą 

godzinę przekraczającą podstawę programową. 
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 Pan Jan Adamus – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

ustaliła opłatę za świadczenia w wysokości 2 zł za każdą godzinę przekraczającą podstawę 

programową. 

 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                   

w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia w publicznym przedszkolu i oddziałach 

przedszkolnych przy szkole podstawowej prowadzonych przez Gminę Dobryszyce. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu –  15 głosów za 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

g)  

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                   

w sprawie uchwalenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu –  15 głosów za 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

h)  

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                   

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2011 - 2014. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu –  15 głosów za 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 
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i) 

 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował, że w uchwale w sprawie 

przyjęcia zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg powiatowych chodzi o koszenie 

poboczy łącznie ze zbieraniem śmieci oraz o ewentualne, jeżeli zaistnieje taka potrzeba 

wspólne wykonywanie chodników. Jeżeli chodzi o koszenie poboczy przy drogach 

powiatowych to stawka wynosi 200 zł za każdy kilometr drogi powiatowej, w sumie około 

4.000 zł rocznie. Gmina płaciła w ramach letniego utrzymania dróg koszty w wysokości 

kilkunastu tysięcy rocznie za wszystkie drogi. Podjęcie przedmiotowej uchwały pozwala 

Wójtowi Gminy na zawarcie porozumienia ze Starostwem, a później z wykonawcą.  

Przy drogach powiatowych będzie koszenie poboczy wraz ze skarpą rowów, czyli trzy 

szerokości, a przy drogach gminnych  jedna szerokość, przewidziane jest dwukrotne koszenie 

poboczy w ciągu roku. 

 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                   

w sprawie przyjęcia zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg powiatowych 

przebiegających przez teren Gminy Dobryszyce. 

  

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu –  14 głosów za, 1 głos wstrzymujący 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minut przerwy                        

w obradach IX sesji Rady Gminy.  

 

 Po przerwie Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady 

IX sesji Rady Gminy. 
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Ad.5. 

 W punkcie tym Radzie Gminy zostało przedłożone sprawozdanie finansowe za rok 

2010 ( sprawozdanie w załączeniu do protokołu ).  

 

Ad.6. 

 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy udzielił następujących informacji o działaniach 

w okresie międzysesyjnym: 

1) W trakcie realizacji są zadania w ramach funduszu sołeckiego. Wybrana jest oferta na 

place zabaw i w najbliższych dniach powinno wyjść zamówienie w tej sprawie.                           

Część lokalizacji placów zabaw jest na terenach gminnych lub będących własnością 

wspólnoty wiejskiej. W przypadku Bloku Dobryszyce Gmina wystąpiła do Starostwa                          

o użyczenie działki pomiędzy ul. Sportową a ul. Kościelną, gdyż jeszcze przez kilka miesięcy 

Starostwo będzie zarządzać tą nieruchomością, bowiem Gmina wystąpiła do Wojewody                                  

o komunalizację tego terenu. W Hucie Brudzkiej Gmina wystąpiła do Spółdzielni                     

o użyczenie działki pod plac zabaw. Do 25 czerwca br. powinna się rozstrzygnąć sprawa 

placów zabaw. Problem jest na Malutkim i Białej Górze, gdyż musimy znaleźć tam jakąś 

działkę pod plac zabaw.  

W Rożnach w ramach funduszu sołeckiego zostanie wykonany remont dachu 

świetlicy. Wybrano już wykonawcę, koszt tego remontu to kwota 6.500 zł netto. 

W Zdani przywieziono materiały drogowe na utwardzenie placu. To samo będzie 

dotyczyło Zalesiczek, gdyż tam przewidziane jest utwardzenie terenu i rowu płytami 

ażurowymi. 

Jeżeli chodzi o sołectwo Dobryszyce, to został wybrana oferta na dostawę stołów                   

i krzeseł do remizy OSP w Dobryszycach, realizacja w czerwcu. 

W świetlicy w Galonkach będzie wykonany obmiar okien i po wyborze oferty zostanie 

zlecona wymiana okien. 

2) Jeżeli chodzi o kanalizację Zdania – Rożny – Galonki, to jesteśmy po odbiorach. Rozruch 

kanalziacji zależy od zamontowania liczników przez Zakład Energetyczny. Jeżeli Zakład 

Energetyczny wywiąże się z umowy powinno to nastąpić w przyszłym tygodniu. Mieszkańcy 
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zostaną powiadomieni o możliwości podłączania się do kanalizacji. Sieć kanalizacyjna została 

zmonitorowana. Po za tym zmonitorowano sieć na ul. Brzeźnickiej i ul. Południowej w 

Dobryszycach celem ustalenia przyczyn nieprzyjemnych zapachów wydobywających się z 

kanalizacji.     

3) Na boisku przy szkole podstawowej w Bloku Dobryszyce została podpisana umowa z 

firmą „Metprim” na założenie siatki ogrodzeniowej. 

4) Jeżeli chodzi o projekt magazynku na sprzęt sportowy w Bloku Dobryszyce, to w tej chwili 

są ustalenia branżowe dotyczące instalacji, później pozwolenie na budowę i realizacja. Na 

jednej z komisji została przedstawiona wersja ostateczna. 

5) Na ul. Kochanowskiego w Bloku Dobryszyce zostały sfrezowane garby na drodze. 

6) Ustawiono przystanki przewidziane na ten rok. 

7) Na bieżąco realizowane są oznakowania drogowe.    

8)Jeżeli chodzi o przetarg na wykonanie drogi powiatowej Dobryszyce – Blok Dobryszyce          

w ramach tzw. schetynówek, to wczoraj w Starostwie zostały otwarte oferty, kwoty wahają 

się od 3 mln 600 tys. zł do ponad 5 mln zł. Po stronie Gminy koszt będzie wynosić około              

900 tys. zł, czyli mniej o około 300 tys. zł niż było to założone. 

 

Ad.7. 

 W punkcie tym nie zgłoszono żadnych interpelacji przez Radnych. 

 

 Pani Agnieszka Gal – Radna Rady Gminy zapytała Wójta Gminy o odpłatność za 

użyczenie przez Starostwo działki pod plac zabaw oraz o termin oddania boiska przy szkole 

podstawowej w Bloku Dobryszyce. 

 

 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował, że użyczenie działki pod plac 

zabaw jest nieodpłatne, a boisko powinno być oddane na zakończenie roku szkolnego. 

  



 1

 Pan Kazimierz Tatara – Radny Rady Gminy zwrócił się do Wójta Gminy o to, jak 

przedstawia się sprawa z destruktem na drogi. Ponadto zapytało o przyczynę zawieszenia 

dowozów dzieci z Zalesiczek do szkoły. 

 

Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował, że nie ma żadnej informacji na 

temat destruktu, sprawa ma się wyjaśnić w czerwcu odnośnie remontu drogi nr 1.  

Jeżeli chodzi o dowóz dzieci z Zalesiczek, to w okresie gdy było zimno gimbus 

wyjątkowo podjeżdżał po dzieci. Obecnie te dowozy zostały zawieszone z uwagi na 

uruchomione dowozy dzieci z Białej Góry, Malutkiego i Bloku Dobryszyce. W przyszłym 

roku szkolnym będzie dokonana analiza dowozów dzieci i być może zostanie uruchomiony 

dowóz z Zalesiczek. 

 

Pan Artur Kapuściński – Radny Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem do Wójta 

Gminy odnośnie tego, co będzie z przepompownią ścieków znajdującą się obok posesji pana 

Kaczki w Zdani. 

 

Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował, że w sprawie w/w przepompowni 

w dniu dzisiejszym wpłynęła skarga na działalność Wójta Gminy, która będzie przedmiotem 

komisji. Jeżeli chodzi o tę przepompownię,  to ani nadzór budowlany ani wojewoda nie 

wskazali żadnych uchybień w tym zakresie. Przepompownia jest wybudowana zgodnie z 

prawem na działce gminnej. Gmina będzie musiała dobudować wjazd na nieruchomość, przy 

której stoi przepompownia. 

 

 Pan Marcin Sowa – Radny Rady Gminy zwrócił się do Wójta Gminy                                  

w następujących sprawach: 

1)prawidłowe  postawienie znaków z numerami domów na Białej Górze; 

2) kiedy będą wykaszane pobocza 

3) jak przedstawia się kwestia podziału drogi na Białej Górze. 
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 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował, że pobocza będą wykaszane po 

podpisaniu porozumieniu ze Starostwem, w przyszłym tygodniu powinniśmy zacząć 

wykaszanie. 

 Jeżeli chodzi o drogę na Białej Górze, to jeden z mieszkańców odwołał się od decyzji 

podziałowej. Sprawę prowadzi Samorządowe Kolegium Odwoławcze, jeżeli uchyli decyzję 

podziałową, to postępowanie będzie musiało być rozpoczęte od nowa. 

       

 Pan Wiesław Olejnik – Radny Rady Gminy zwrócił się do Wójta Gminy w sprawie 

przejęcia przez Gminę Dobryszyce rurociągu kanalizacyjnego znajdującego się na terenie 

Zespołu Szkół Rolniczych w Dobryszycach. 

 

Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował, że musi wpłynąć wniosek w 

sprawie przejęcia sieci kanalizacyjnej, najlepiej nieodpłatnie. Jeżeli odpłatne przejęcie, to 

musi być podjęta stosowna uchwała przez Radę Gminy.  

   

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy zapytał Wójta Gminy, czy 

zostały wykonane zalecenia inspektora nadzoru po odbiorze kanalizacji Zdania – Rożny – 

Galonki. 

 

 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy odpowiedział, że jeszcze pozostało poprawienie 

jednego przepustu, wszelkie roszczenia zgłoszone przez mieszkańców zostały zrealizowane 

przez wykonawcę kanalizacji. 

   

 Pan Artur Kapuściński – Radny Rady Gminy zwrócił się do Wójta Gminy                           

o udzielenie informacji odnośnie tego, czy przyszła odpowiedź ze Starostwa na problemy 

zgłoszone przez rolników na ostatnim spotkaniu z przedstawicielami kół łowieckich. 
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 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował, że wszystkie problemy zgłoszone 

przez rolników dotyczące działalności kół łowieckich tj.: zbyt niskie szacowanie strat                  

w uprawach wyrządzonych przez zwierzynę łowną, nieprzekazywanie rolnikom protokołu z 

ostatecznego szacowania strat w uprawach rolnych, wydzierżawianie gruntów rolników 

kołom, w okresie zimowym niedostateczne dokarmianie zwierzyny, nieprzekładanie rocznych 

planów łowieckich do zaopiniowania do Gminy zostały wysłane do Starostwa. W odpowiedzi 

na to pismo Starostwa udzieliło odpowiedzi, że zadania Starosty wynikające z ustawy o 

prawie łowieckim ograniczają się wyłącznie do wydzierżawiania obwodów łowieckich, 

polnych oraz przekazywania środków za tę dzierżawę. Ponadto problemy zawarte w piśmie 

Wójta Gminy zostały przekazane przewodniczącemu zarządu okręgowego polskiego koła 

łowieckiego, co zaowocowało projektem szkolenia pracowników Gmin w zakresie prawa 

łowieckiego i współpracy z kołami łowieckimi, o terminie szkolenia Gmina zostanie 

powiadomiona.  

Można wystąpić z sugestią do posłów odnośnie rozwiązania problemu prawnego 

dotyczącego wydzierżawienia terenów prywatnych kołom łowieckim.   

 

Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy zgłosił wniosek, aby                   

w imieniu Rady Gminy zostało skierowane do Powiatu pismo odnośnie podania podstawy 

prawnej do wydzierżawienia gruntów prywatnych kołom łowieckim.  

      

Wniosek Pana Grzegorza Zasempy – Przewodniczącego Rady Gminy przyjęto po 

przegłosowaniu – 15 głosów za. 

 

Ad.6.                                 Wolne wnioski i informacje 

 

 Pan Jerzy Gal – sołtys sołectwa Blok Dobryszyce zapytał Wójta Gminy o dostępność 

nowego boiska przy szkole podstawowej w Bloku Dobryszyce. 
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 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował, że to boisko będzie 

ogólnodostępne.  

 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy zgłosił sugestię, aby 

opracować regulamin korzystania z boiska oraz przeznaczyć środki na zakup toalet, które na 

razie stanęłyby przy tym boisku do czasu wybudowania magazynku przy szkole 

podstawowej, a później byłyby wykorzystywane podczas organizowanych imprez. 

 

 Pani Maria Szczepocka – sołtys sołectwa Żaby zwróciła się do Wójta Gminy                      

o wyrównanie boiska na Żabach oraz poprawienia mostu przy drodze. 

 

 Pan Marcin Sowa – Radny Rady Gminy zwrócił się do Wójta Gminy w sprawie 

położenia asfaltu na wjeździe drogi na Białej Górze ( od strony górki ).  

  

 Ad.9. 

Wobec wyczerpania porządku obrad IX Sesję Rady Gminy w dniu 31 maja                     

2011 roku zamknął Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Protokołował:                                                                                           Przewodniczył: 

Podinspektor                                                                                                                                                                           

ds. obsługi Rady Gminy i oświaty                                               Przewodniczący Rady Gminy 

Katarzyna Marszał                                                                                Grzegorz Zasempa 


